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Abstract (en)
[origin: CA2033284A1] CLOSURE AND/OR CONTROL ELEMENT A closure and/or control element for an elongate outlet of a vessel containing
a metal melt has a tubular, immovable valve member (6) and a tubular valve member (7) which is rotatable on it. Elongate slits (8,9) in the valve
members (6,7) enable casting close to final dimensions. Radial flow through the inner valve member (6,7) is to be avoided. The stability of the valve
members is to be improved. The internal space (11) within the inner valve member (6,7) is closed at its one end (12). Opposite to the latter it defines
an inlet opening (14) .

Abstract (de)
Ein Schließ- und/oder Regelorgan für einen langgestreckten Ausguß eines Metallschmelze enthaltenden Behälters weist ein rohrförmiges,
unbewegliches Verschlußteil (6) und ein an diesem drehbares, rohrförmiges Verschlußteil (7) auf. Längsschlitze (8,9) der Verschlußteile (6,7)
dienen dem endabmessungsnahen Gießen. Eine radiale Durchströmung des inneren Verschlußteils (6,7) soll vermieden werden. Die Stabilität der
Verschlußteile soll verbessert werden. Der Hohlraum (11) des innenliegenden Verschlußteils (6,7) ist an seiner einen Stirnseite (12) geschlossen.
Dieser gegenüber bildet er eine Einlaßöffnung (14). <IMAGE>
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